
سینمای  که  کرد  کید  تا خزاعی  محمد   
پربحرانی را تحویل گرفته است و سینمای 
با آرامشی را تحویل می دهد. رئیس سازمان 
و  مدیران  از  تقدیر  مراسم  در  سینمایی 
کارکنان موسسه سینماشهر با اشاره به اینکه 
تغییر و تحول همیشه در جریان است، اظهار 
کرد: مدیرعامل موسسه سینماشهر انسانی 
کوشا، عمل گرا و با پشتکار است که در تمامی 
مناصب خود این مهم را نشان داده است. 
جوان  سینمای  انجمن  در  که  زمانی  چه 
که مدیر  ایران فعالیت می کرد و چه زمانی 
عامل موسسه تصویر شهر بود. خزاعی عنوان 
کرد: توسعه زیرساخت ها از جمله مهم ترین 
اقداماتی بود که در سازمان سینمایی اتفاق 
افتاد؛ شاید با توسعه زیرساخت یاد سالن های 
توسعه  که  بدانیم  باید  اما  بیفتیم  سینما 
سالن های  به  محدود  فقط  زیرساخت ها 
از  کرد: یکی  سینما نمی شود. وی تصریح 
اولین اقداماتی که زمان استقرار در سازمان 
که تعداد  سینمایی انجام دادیم این بود 
سالن های ایران چقدر است، چه شهرهایی 
از  یک  کدام  هستند،  سینما  سالن  فاقد 
شهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر جمعیت سالن 
سینما ندارند و نقشه راه سازمان سینمایی 
کشور به چه شکل خواهد بود. مشخص شد 
که در شهرهای بالای ۱۰۰ هزار نفر جمعیت 
حدود ۲۲۰ سالن سینما وجود دارد. خزاعی 
گفت: در حال حاضر با مجموع اقداماتی که 
انجام شد تعداد سالن های سینمای ایران 
به ۹۰۰ سالن نزدیک شده و تقریبا به ازای 
هر ۱۰۰ هزار نفر یک سالن وجود دارد که تا 
استاندارد جهانی فاصله زیادی داریم. وی 
این  به  که  همسایه  کشورهای  کرد:  بیان 
نیستند،  سینما  صنعت  صاحب  صورت 
افتخارات جهانی چندانی ندارند و تا این 
ح نیستند،  میزان در سینمای جهان مطر
وضعیت توسعه زیرساخت های خیلی بهتر 
از ایران است. این مقام مسئول ادامه داد: 
سال ۱۳۹۰ و ۱۴۰۱ به روسیه سفرهایی داشتم 
که بین این سال ها تعداد  و متوجه شدم 
سالن های آن ها افزایش یافته و به ۳ هزار 
گونه  سالن رسیده است. ترکیه نیز همین 

است اما تعداد سالن سینما در چین اصلا 
قابل مقایسه با ایران نیست. خزاعی به سفر 
رئیس سازمان سینمایی روسیه به ایران 
اشاره و بیان کرد: طی این سفر برای آن ها 
این سوال ایجاد شده بود که چگونه ظرف 
مدت دو سال ۳۰۰ سالن به تعداد سالن های 
سینمای ایران اضافه شده است؛ در حقیقت 
این میزان سرعت توسعه برای آن ها جذاب 
بود. رئیس سازمان سینمایی کشور اظهار 
کرد: افزایش تعداد سالن های سینمای ایران 
به هزار سالن پیش بینی شده بود که در حال 
گر دولت  حاضر در آستانه ۹۰۰ سالن هستیم و ا
ادامه پیدا می کرد، در سال آینده ۱۰۰۰ سالن 
به مردم تحویل داده می شد. خزاعی با بیان 
اینکه وضعیت نمایش سالن های سینمای 
ایران خیلی استاندارد نبود و شیوه نمایش در 
سالن ها حتی ۲k  هم نیست، خاطرنشان کرد: 
وظیفه سازمان سینمایی این بود که سطح 
کیفی نمایش را ارتقا دهد؛ هاشم میرزاخانی، 
مدیرعامل موسسه سینما شهر طرحی ارائه 

کراتی نیز انجام شد. کردند و مذا
  شکستنانحصارقیمتها

 این مقام مسئول ادامه داد: مصوبه ارتقای 
کشور  سالن های  در  نمایش  کیفی  سطح 
نیز پیشنهاد شد و قرار بود حداقل سطح 
کیفی نمایش با تغییر سرورها به ۲K  برسد؛ 
گر دولت سیزدهم به سال بعد می رسید  ا

این اتفاق ۱۰۰ درصد محقق می شد. رئیس 
کشور با اشاره به اینکه  سازمان سینمایی 
یکی دیگر از برنامه های این سازمان افزایش 
تعداد مخاطبان بود، گفت: در برنامه چهار 
سال دولت سیزدهم )تا سال ۱۴۰۴( پیش بینی 
شده بود که تعداد مخاطبان به ۴۰ میلیون 
نفر برسد که با افزایش تعداد سالن ها و توسعه 
وی  می شد.  میسر  اتفاق  این  زیرساخت 
راه اندازی سامانه بلیت فروشی آی تیکت، 
گیشه سیار را یکی دیگر از  کارت و  سینما 
اقدامات مهم سینماشهر دانست و یادآور 
کارت تمامی کارمندان  ح سینما شد: در طر
و بازنشستگان کشور از سینما کارت استفاده 
فراهم  آن  زیرساخت های  و  کرد  خواهند 
شده و صرفا نیاز به پیگیری برای اجرا دارد و 
می تواند تحولی در اقتصاد سینما ایجاد کند. 
رئیس سازمان سینمایی کشور اضافه کرد: 
ح راه اندازی سینما کارت  در صورتی که طر
اجرایی می شد بالغ بر ۳ همت از درآمدها 
از سینما کارت بود؛ در کنار افزایش درآمد 
سینما، این اقدام جنبه فرهنگی نیز داشت 
و اجتماعی در سبد  و فیلم های فرهنگی 
حمایت دولت در سینما کارت قرار می گرفت. 
خزاعی اظهار کرد: مهم ترین مساله و اقدام 
انحصار  شکستن   ، سینماشهر موسسه  در 
قیمت ها بود که از این بابت بسیار خرسندیم. 
در  را  سینمایی  تجهیزات  عده ای  که  چرا 

انحصار خود گرفته بودند و همین موضوع 
بود،  داده  افزایش  شدت  به  را  قیمت ها 
موسسه سینماشهر با ورود به این موضوع 
قیمت ها را به شدت کاهش داد. وی بیان 
کرد: موسسه سینما شهر موفق شد تا تمامی 
انحصار قیمت ها را شکست و تجهیز سالن 
سینما که پیش از این کم تر از ۲.۵ تا ۳ میلیارد 
تومان هزینه نداشت، با ۳۵ درصد قیمت 
که با  در حال انجام است و یا سرورهایی 
انحصار قیمت گزافی داشتند با ۱۰۰ میلیون 
تومان ارائه می شوند. این مقام مسئول با 
جریان سازی های  و  مقاومت ها  به  اشاره 
کاذب انحصارگران یادآور شد: پیش از این 
نیز گفته ام که در سینمای ایران مافیا وجود 
دارد؛ به این معنا که گروه خاصی همیشه 
در تمامی حوزه های سینمایی مانند تولید، 
پخش، مجوزها و... وجود دارد که انحصار 
همه چیز را در دست می گیرند اما موسسه 
کمک  سینما شهر با شکستن این انحصار 
شایانی به سینمای ایران کرد. رئیس سازمان 
کرد: برخی از  کشور خاطرنشان  سینمایی 
مناطق ایران آرزوی داشتن سالن سینما را 
داشتند؛ امروز شهرهای مختلف کشور دارای 
سالن سینما شده اند و امیدواریم این روند 
ادامه داشته باشد. خزاعی ضمن تشکر از تک 
تک افرادی که در برهه سخت سینمای ایران، 
کید کرد: سال های ۱۴۰۰  آن را یاری کرده اند، تا
و ۱۴۰۱ دوران پربحرانی برای سینمای ایران 
بود و در تاریخ ثبت شد؛ سال هایی که با کرونا، 
تعطیلی سینماها و اغتشاشات، هنرمندان 
به فکر تامین هزینه های زندگی خود بودند. 
کسی در این هوای  وی ادامه داد: شاید 
مه آلود متوجه وقایع نباشد اما بعدها در تاریخ 
ثبت می شود که چه کسانی تلاش کردند تا 
سینماها از بین نرود، زیرساخت ها توسعه 
یابد و رونق به سینماهای ایران بازگردد. این 
مقام مسئول با بیان اینکه سینمای پربحرانی 
رو تحویل گرفتیم و الان در آرامش تحویل 
گر دعواهای سیاسی از  می دهیم، اضافه کرد: ا
سینمای ایران کنار رود، سینما مسیر زیادی 
برای پیمودن دارد؛ سینمای ایران حقش این 
نیست و برای توسعه راه زیادی باید طی کند.
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  »خانه شیشه ای« 
روی پرده می رود

با   فیلم سینمایی »خانه شیشه ای« 
بازی امیر جعفری، پانته آ بهرام و بهاره 
کران خواهد  کیان  افشار از هفته آینده ا
، فیلم سینمایی »خانه  شد. به گزارش مهر
پورکیان،  امیر  کارگردانی  به  شیشه ای« 
نویسندگی وحید موسائیان و تهیه کنندگی 
امیر سیدزاده از هفته آینده در سینماهای 
این فیلم  کران می شود.  ا کشور  سراسر 
که در سال ۱۴۰۰ تولید شده است پس از 
۳ سال برای اولین بار روی پرده نقره ای 
سینما خواهد رفت. »خانه شیشه ای« با 
موضوعی اجتماعی و داستانی ملتهب به 
زندگی شخصی یک خواننده می پردازد. در 
این فیلم امیر جعفری، پانته آ بهرام، شهاب 
مظفری، بهاره کیان افشار، نیما شعبان نژاد، 
خاطره اسدی، بهار رضایی، بهنام ابطهی و 
لادن ژافه وند نقش آفرینی می کنند. امیر 
پورکیان کارگردان این فیلم سینمایی در 
حال حاضر با سریال »غربت« در شبکه 
نمایش خانگی حضور دارد. پخش و توزیع 
فیلم »خانه شیشه ای« به عهده شرکت 
»نسیم صبا« است و علاقه مندان از هفته 
آینده می توانند نسبت به تهیه بلیت اقدام 

کنند.

مژده لواسانی با اجرای 
»بین الحرمین« به رادیو آمد

 ویژه برنامه »بین الحرمین« با اجرای مژده 
لواسانی و با حضور مهمانان برای پیگیری 
از رادیو  اربعین  آخرین اخبار مربوط به 
اربعین و رادیو گفت وگو پخش می شود. به 
«، ویژه برنامه »بین الحرمین«  گزارش »مهر
به تهیه کنندگی فرهاد دهنوی و اجرای 
مژده لواسانی با محور اخبار اربعین پخش 
کاری از موکب  می شود. »بین الحرمین« 
آزاد  منطقه  مشارکت  با  معلی  رسانه ای 
اروند، ۷ شب از مرز شلمچه و هشت شب 
کربلا به صورت زنده تا روز اربعین  هم از 
پخش می شود که از بستر معلی دات تی وی 
)فضای مجازی( و همچنین رادیو گفت وگو 
و رادیو اربعین هر شب ساعت ١٢ بامداد به 
مدت یک ساعت روی آنتن می رود. این 
برنامه با مهمانان حضوری و تلفنی همراه 
خواهد بود و پیگیری آخرین اخبار مربوط 
به اربعین خاصه مرز زمینی شلمچه و حال 
و هوای زوار اربعینی را برای مخاطبان عرضه 

می کند.

کی از چرخش سوئیس  گزارش های رسانه ای حا  
از سیاست بی طرفی و تمایل به افزایش همکاری با 
گزارش های  گزارش راشاتودی، بنا به  ناتو است. به 
رسانه ای، دولت سوئیس افزایش همکاری نظامی با 
ناتو و کنارگذاشتن سیاست بی طرفی را در دست بررسی 
دارد. خبرگزاری Blick  با استناد به پیش نویس سندی 
گزارش داد که دولت سوئیس احتمال دارد برای تقویت 
همکاری نظامی با ناتو، سیاست امنیتی خود را تغییر 
که نشان دهنده تغییر قابل توجهی  دهد. موضوعی 

در سیاست دیرینه بی طرفی این کشور خواهد بود. بر 
اساس این گزارش، وزارت دفاع فدرال سوئیس اواخر 
ماه میلادی جاری گزارشی در خصوص سیاست امنیتی 
کرد. در  کشور در سال های آینده ارائه خواهد  این 
پیش نویس این سند، افزایش همکاری با ناتو به عنوان 
تقویت توانمندی های دفاعی سوئیس پیشنهاد شده 
است. در گزارش این رسانه به استناد پیش نویس سند 
مذکور آمده، ناتو در آینده ای قابل پیش بینی ضامن 
امنیت اروپا خواهد بود، در نتیجه این معیار برای 

ارتش های مدرن غربی است و استانداردهای فناوری 
نظامی غرب را تعریف می کند. سوئیس طبق قانون 
اساسی خود سیاست بی طرفی دائمی را در پیش گرفته 
است. بنا به این قانون، تعهدات سوئیس براساس اصل 
بی طرفی شامل خودداری از درگیرشدن در جنگ، 
ممنوعیت ارسال تسلیحات به مناطق جنگی از یا از 
ک خود و ارائه نیروهای مزدور به کشورهای  طریق خا
درگیر در نبردهای مسلحانه و همچنین تضمین دفاع 

از خود است.

سوئیس در اندیشه همکاری نظامی با ناتو

بیـــنالمـــلل
 

 

گــــزارش
 وزیر دفاع ترکیه: 

 به ناتو متعهدیم
 در بحبوحه نگرانی  برخی از طرف ها درباره رویگردانی 
آنکارا از غرب، وزیر دفاع ترکیه در سخنانی اظهارکرد که 
به طور کامل به مسئولیت هایشان در قبال ناتو متعهد 
هستند، اما هم زمان از روابط با سازمان  همکاری 
شانگهای دفاع کرد. او همچنین آتش بس در اوکراین را 
اولویت دانست. به گزارش ایسنا، این اظهارات در حالی 
ح شد که »رجب طیب اردوغان« رئیس جمهور  مطر
ترکیه ماه گذشته میلادی گفته بود، آنکارا به دنبال 
این است که شریکی در سازمان همکاری شانگهای 
۲۰۰۱ توسط روسیه، چین و  که در  باشد؛ سازمانی 
دیگر کشورهای آسیای میانه به عنوان وزنه ای در برابر 
ائتلاف های غربی ایجاد شد و اردوغان گفته بود که 
دلیلی وجود ندارد که آنکارا عضوی از این نهاد نباشد. 
« وزیر دفاع  ، »یاشار گولر به نقل از خبرگزاری رویترز
ترکیه بیان داشت: عضویت این کشور در ناتو این کشور 
را از توسعه روابطش با سازمان همکاری شانگهای باز 
نمی دارد. وی افزود: »جدای از آن، اولویت ما این است 
که به وظایف خود در قبال ناتو به عنوان یک متحد 
مهم عمل کنیم و همبستگی با متحدان خود را تقویت 
کنیم. تمرکز ما باید این باشد که ناتو آماده، مصمم و 
قوی باشد.« آنکارا از زمانی که توسط ایالات متحده 
تحریم و به دلیل دستیابی به سامانه دفاعی اس-۴۰۰ 
روسی از برنامه جنگنده های اف-۳۵ حذف شد، 
در تلاش برای تهیه ۴۰ جنگنده اف-۱۶ و ۷۹ کیت 
مدرن سازی از واشنگتن بوده است. این قرارداد پس 
از موافقت ترکیه از طرح سوئد برای عضویت در ناتو به 
تصویب رسید. وزیر دفاع ترکیه ادامه داد: »خرید این 
جنگنده ها مطابق با تقویم تعیین شده ادامه دارد و 
کرات در مورد جزئیات معامله در حال انجام است.  مذا
ما از توافقی که در مورد خرید اف-۱۶ و مدرن سازی 
به دست آمده خرسندیم و امیدواریم پروژه تا تحویل 
آخرین جت بدون مشکل تکمیل شود.« گولر در پاسخ 
به اینکه آیا ترکیه می خواهد به برنامه اف-۳۵ بازگردد، 
کرات بین آنکارا و واشنگتن در این مورد  گفت: »مذا
ادامه دارد. ترکیه همچنان علاقه مند به خرید ۴۰ فروند 
جنگنده مدل یوروفایتر تایفون از آلمان، انگلیس و 
اسپانیا است، اما هنوز هیچ پیشرفت مشخصی صورت 
نگرفته و امیدواریم پاسخ مثبتی از متحدان دریافت 
کنیم.« وزیر دفاع ترکیه همچنین در مورد روابط با 
سوریه سخن گفت. اردوغان ماه گذشته گفته بود از 
بشار اسد، رئیس جمهور سوریه دعوت خواهد کرد تا در 
مورد عادی سازی روابط که آنکارا پس از جنگ سوریه در 
سال ۲۰۱۱ آن را قطع کرد، گفت وگو کند. اما اسد اظهارکرد 
کراتی تنها در صورتی امکان پذیر است که  که چنین مذا
همسایگان بر موضوعات اصلی از جمله خروج نیروهای 

ترکیه از شمال سوریه تمرکز کنند.

ولادیمیر پوتین:

   دشمن پاسخ مناسب را خواهد گرفت
کوتــــاه

بررسی  برای  را  جلسه ای  ریاست  پوتین  ولادیمیر   
و  گرفت  عهده  بر  اوکراین  با  هم مرز  مناطق  وضعیت 
کورسک شد و  خواستار حل سریع مسائل در منطقه 
کید کرد که مساله کلیدی این است که »وزارت دفاع  تا
باید دشمن را از منطقه بیرون کند.« به گزارش ایسنا، در 
پی نفوذ گروه های اوکراینی به قلمروی روسیه و تداوم 
درگیری ها برای چندمین روز پیاپی و واردآمدن خساراتی 
به روس ها »ولادیمیر پوتین« نشستی را برای بررسی 
تحولات منطقه کورسک تشکیل داد. براساس گزارش 
تاس، پوتین ریاست جلسه ای را برای بررسی وضعیت 
مناطق هم مرز با اوکراین بر عهده دارد و او خواستار حل 
فوری مسائل در منطقه کورسک شد. به گفته پوتین، 
مبارزه با گروه های خرابکار اوکراینی وظایف اصلی در منطقه 
کورسک است. رئیس جمهور روسیه افزود: »نهادهای 
مدنی موظف به اطمینان از تامین هر چیزی که لازم است 
در منطقه کورسک در اختیار آژانس های مجری قانون 
باشد، هستند.« پوتین با اشاره به عملیات اوکراینی ها در 
ک روسیه که تلفات سنگینی بر دوش کی یف گذاشته  خا
است، گفت: »وضعیت در منطقه کورسک نشان می دهد 
که رژیم کی یف پیشنهادهای صلح مسکو و میانجی ها را رد 
کید کرد: »مهمترین چیز در حال حاضر  می کند.« پوتین تا
حل مشکلات فوری در منطقه کورسک است؛ اینکه وزارت 
دفاع باید دشمن را از قلمرو منطقه بیرون کند. کی یف از 
طریق اقدامات خود در منطقه کورسک در تلاش است 
کره خود را در آینده بهبود بخشد. وضعیت  تا مواضع مذا
منطقه نشان می دهد که چرا رژیم کی یف پیشنهادهای 
صلح مسکو و میانجی ها را رد کرد. اقدام کی یف در منطقه 
کورسک یک هدف نظامی برای متوقف کردن پیشروی 
نیروهای روسیه را دنبال می کند.« رئیس جمهور همچنین 
که ارزیابی از رویدادهای جاری در مناطق  وعده داد 
کورسک، بلگورود و بریانسک ارائه خواهد شد. پوتین 
گفت: به  رغم تحریکات کی یف، نیروهای روسی در تمام 
خط تماس رزمی پیشروی می کنند. به گفته رئیس جمهور 

روسیه، سرعت حمله در کل خط تماس پس از حوادث 
۱.۵ برابر  کاهش نیافته، بلکه  کورسک نه تنها  منطقه 

افزایش یافته است.
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به گفته رهبر کرملین، وضعیت نسبی آرام در منطقه 
که این وضع ادامه خواهد  بریانسک تضمین نمی کند 
داشت، »ما باید برای سناریوهای مختلف آماده شویم.« 
رئیس جمهور روسیه معتقد است کی یف به تلاش های 
خود برای بی ثبات کردن مناطق مرزی روسیه از جمله 
مورد  در  پوتین  داد.  خواهد  ادامه  بریانسک  منطقه 
کید کرد: »با کسانی که  گفت وگوهای احتمالی با کی یف تا
غیرنظامیان را هدف قرار می دهند، نمی توان گفت وگو 
کید کرد: »دشمن پاسخ مناسب  کرد.« ولادیمیر پوتین تا
را خواهد گرفت و تمام اهداف روسیه محقق خواهد شد.« 
رئیس جمهور روسیه همچنین گفت که گارد ملی روسیه و 
اف اس بی باید از اجرای عملیات های ضد تروریستی در 
مناطق مرزی روسیه اطمینان حاصل کنند. پوتین بیان 
داشت: »هیچ چیزی وجود ندارد که بشود درباره آن با 
که کی یف غیرنظامیان و  کره و گفت وگو کرد چرا کی یف مذا
تأسیسات هسته ای را هدف قرار می دهد. کی یف خواسته 
اربابان خود در غرب را اجرا می کند که با دستان اوکراین 

علیه روسیه می جنگند. کی یف از طریق اقدامات خود در 
کرات تلاش  کورسک برای بهبود موضع آینده خود در مذا
می کند. دشمن پاسخ مناسبی را به اقدامات خود دریافت 
خواهد کرد و تمام اهداف عملیات ویژه نظامی محقق 
خواهد شد. باید با گروه های خرابکار در چارچوب عملیات 
ضد تروریسم در مناطق مرزی، جنگی فعال داشت.« به 
گزارش اسپوتنیک، ولادیمیر پوتین افزود: »ظاهرا دشمن با 
کمک اربابان غربی خود، در خدمت منافع آنهاست. ظاهرا 
کره ای خود را در آینده  دشمن در تلاش است تا مواضع مذا
بهبود بخشد، اما با افرادی که غیرنظامیان، زیرساخت های 
غیرنظامی را هدف قرار می دهند یا می خواهند تأسیسات 
کراتی  انرژی هسته ای را تهدید کنند، می توان از چه نوع مذا
صحبت کرد؟ آیا امکان صحبت با آنها وجود دارد؟ رهبران 
رژیم کی یف اساسا راه نابودی مردم اوکراین را در پیش 
گرفته اند؛ تلفات در میان آنها به طور چشمگیری افزایش 
می یابد. رهبران رژیم کی یف نه تنها علیه مردم روسیه 
مرتکب جنایت می شوند، بلکه در واقع مسیر نابودی 
خود اوکراینی ها را در پیش گرفته اند؛ آن اوکراینی هایی 
که به نظر می رسد دیگر مردم آنها محسوب نمی شوند.« 
رئیس جمهور روسیه خاطرنشان کرد که تلفات نیروهای 
مسلح اوکراین به طرز چشمگیری برای آنها افزایش می یابد، 
از جمله آماده ترین یگان هایی که نیروهای مسلح اوکراین 
در حال انتقال آنها به مرز روسیه هستند. اظهارت پوتین 
در خصوص تحولات میدانی و نفوذ روسیه به قلمروی 
فدراسیون روسیه در شرایطی مطرح می شود که سرپرست 
فرمانداری کورسک وضعیت منطقه را دشوار خواند و گفت: 
۲۸ شهرک تحت کنترل دشمن است. سرپرست فرمانداری 
منطقه کورسک افزود: مقامات از سرنوشت حدود ۲۰۰۰ 
نفر که در ۲۸ شهرک تحت کنترل دشمن هستند، اطلاعی 
ندارند. سرپرست فرمانداری منطقه کورسک می گوید که 
ک روسیه، ۱۲ غیرنظامی در  طی حملات اوکراین به خا
منطقه کشته شدند و ۱۲۱ نفر از جمله ۱۰ کودک زخمی 

شده اند

 ماریا زاخارووا: 
 جامعه جهانی باید اقداماتی 

علیه اوکراین انجام دهد
کنش به حملات   سخنگوی وزارت خارجه روسیه در وا
اوکراین به نیروگاه هسته ای زاپوریژیا گفت: جامعه بین المللی 
باید اقدامات فوری علیه اوکراین اتخاذ کند. براساس گزارش 
روس اتم، برج خنک کننده نیروگاه اتمی زاپوریژیا در نتیجه ۲ 
حمله مستقیم پهپادهای تهاجمی نیروهای مسلح اوکراین 
آسیب جدی دیده است. هم چنین، مسکو و کی یف یکدیگر 
را به ایجاد آتش سوزی در زمین نیروگاه اتمی زاپوریژیا که تحت 
کنترل روسیه است، متهم می کنند. خبرگزاری اسپوتنیک به 
نقل از »ماریا زاخارووا« گزارش کرد: »این اولین سالی نیست 
که روسیه از جامعه جهانی می خواهد تا اقدامات فوری علیه 
اوکراین انجام دهد.« این دیپلمات روسی در ادامه ضمن 
آنکه حمله اوکراین به نیروگاه هسته ای زاپوریژیا را »حملات 
تروریستی« خواند، افزود: »جامعه جهانی باید با اقداماتی 
فوری بر رژیم کی یف و حامیان غربی اش از جمله واشنگتن 
و لندن که پشت ولودیمیر زلنسکی هستند، نفوذی داشته 

باشد.«

لهستان »پاتریوت« تولید می کند
 دولت لهستان قرارداد تولید پرتابگرهای سامانه موشکی 
از  نقل  به  گزارش مهر  به  کرد.  امضا  آمریکا  با  را  پاتریوت 
اسپوتنیک، دولت لهستان ده ها پرتابگرهای سامانه موشکی 
پاتریوت را تولید می کند. »مارک برژینسکی« سفیر آمریکا در 
لهستان گفت: لهستان توافقنامه تولید ۴۸ پرتابگر سامانه 
موشکی پاتریوت را امضا کرده است. سفیر آمریکا در لهستان 
افزود: بنا به قراردادی که امضا شد، شرکت های لهستانی ۴۸ 
پرتابگر »ام ۹۰۳« را که در این کشور تولید خواهد شد، را تحویل 
آمریکا خواهند داد. به گفته دیپلمات آمریکایی، لهستان با 
تولید این تسلیحات به بالاترین قابلیت ها در دفاع هوایی 
ک-کامیز« وزیر دفاع  دست خواهد یافت. »ولادیسلاو کوسینیا
ملی لهستان، در مراسم امضای این قرارداد بیان کرد که ارزش 

این قرارداد بیش از یک میلیارد دلار است. 

باکو:
   هیچ واحد نظامی خارجی 

ک ما وجود ندارد در خا
ک جمهوری  کو حضور هرگونه واحد نظامی خارجی در خا  با
آذربایجان را تکذیب کرد. به گزارش ایسنا، همزمان با هشدار 
رژیم صهیونیستی به نظامیان خود در جمهوری آذربایجان و 
گرجستان، دفتر رسانه ای جمهوری آذربایجان حضور هرگونه 
ک این کشور را تکذیب کرد. طبق  واحد نظامی خارجی در خا
گزارش الجزیره، جمهوری آذربایجان اعلام کرد: »برخی کشورها 
اطلاعات نادرست را در رسانه ها منتشر می کنند و ما به شدت 

جعل اخبار و بازی با این موارد را محکوم می کنیم.«

بنیاد پویانمایی بازارسازی کند
 مهدی جعفری، تهیه کننده انیمیشن با بیان مطالبات 
صنف انیمیشن از بنیاد ملی پویانمایی عنوان کرد این بنیاد 
باید بازارسازی پویانمایی را در دست بگیرد. مهدی جعفری 
در گفت وگو با مهر گفت: هنر صنعت پویانمایی در ایران به  رغم 
سابقه طولانی که دارد اما متولی مشخصی برای رسیدگی به 
همه امور پویانمایی مانند بیمه انیماتورها، پایان خدمت، 
تأسیس شرکت های دانش بنیان، حمایت های زیرساختی 
و… ندارد. وی در پاسخ به اینکه درحال حاضر تأسیس 
کنون مرکز  بنیاد ملی پویانمایی ضرورت داشت؟، بیان کرد: ا
پویانمایی صبا وجود دارد که ناظر بر سیاست های سازمان 
صداوسیما فعالیت می کند اما صرفا نگاه تولیدی دارد. 
نهادهای دیگری که در حوزه پویانمایی فعالیت می کنند 
کوسیستم انیمیشن  نیز بیشتر نگاه تولیدمحور دارند اما ا
کوسیستمی است که نمی توان صرفا از منظر تولید  در ایران ا
به آن نگاه کرد بلکه جنبه ها و نیازهای مختلفی دارد که باید 
به آن ها رسیدگی شود. جوانانی که به تازگی به بلوغ رسیده و 
دانش تولید انیمیشن دارند، نیازهایی دارند که باید به آن ها 
با کمک یک مجموعه متولی رسیدگی کرد. این مسائل جای 
گر بنیاد ملی پویانمایی بتواند در حد  تأمل و بحث دارد و ا
توانش به همه نیازهای این حوزه رسیدگی کند، پاسخ این 
است که بله درحال حاضر تأسیس آن ضرورت دارد و باید 
راه اندازی می شد. این تهیه کننده انیمیشن گفت: مسأله ای 
که من به شخصه از بنیاد ملی پویانمایی انتظار دارم موضوع 
تسهیل گری و حمایت مؤثر برای حضور فعال و پویای آثار 
ایرانی در جشنواره های مهم بین المللی و بازارهای مهم 
پویانمایی است. این مساله به حمایت یک ارگان دولتی نیاز 
دارد تا بچه های انیمیشن ساز با تسهیلاتی که در دسترسشان 
قرار می گیرد یا فراهم کردن بسترهایی، در بازارهای بین المللی 
حضور حضور پیدا کنند. وی ادامه داد: بنیاد ملی پویانمایی 
باید بازارسازی پویانمایی را در دست بگیرد. کسب درآمد، 
صنعتی کردن و رونق اقتصادی در پویانمایی از جمله وظایفی 
است که بنیاد پویانمایی باید با اتخاذ سیاست های درست 
آن ها را فراهم کند. یعنی باید با فراهم کردن بازارهای درست 
اقتصاد پویا و گردش مالی را در این حوزه ایجاد کنند. در 
بخش اعطای مجوزها و تسهیل گری در ایجاد شرکت های 
دانش بنیان و گرفتن مجوز مؤسسه تک منظوره در حوزه 
ساخت فیلم های سینمایی پویانمایی نیز باید حضور جدی 
داشته باشند. جعفری بیان کرد: مساله مهم این است که 
گر نیاز به کسب مجوز و پروانه ساخت یا  حوزه انیمیشن ا
پروانه نمایش دارد این مساله باید در بنیاد ملی پویانمایی 
رقم بخورد نه در سازمان سینمایی زیرا انیمیشن باید هویت 
مستقل خودش را داشته باشد. جعفری در پایان درباره 
کارهای آینده خود تصریح کرد: در حال حاضر ۳ انیمیشن 
سینمایی تولید می کنیم و قطعا یکی از آن ها به جشنواره فیلم 

فجر امسال می رسد. 
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